
 

 

 

AFDELING 19. 
Referat fra afdelingsmøde  

på Nørherredhus 

 torsdag d. 5. september 2019 
5 personer var mødt op. 

   
Dagsorden: 

 

1. Valg af ordstyrer. 

Ruth Kristensen blev valgt til ordstyrer. 

 

2. Bestyrelsens beretning. 

Formanden kunne berette om et stille år. Juletræsfesten blev aflyst grundet dårligt 

vejr, dog fik børnene deres poser. Beretningen godkendt. 

 

3. Bestyrelsens oplæg for 2020. 

Der er ikke planlagt større arbejder i det kommende år. 

Der skal males træværk hvor det er tiltrængt. 

Gadefesten reduceres økonomisk evt. med mindre udvalg af pølser. 

 

4. Budgetter for 2020. 

Formanden fremlagde budgetforslag for 2020. Det er nødvendigt at huslejen stiger 

med 0,8 %. Budgettet blev godkendt. 

 

5. Indkomne forslag.  

Der var ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlem. 

Betina Pedersen, Ugebjergvej 35 blev genvalgt. 

 

7. Valg af suppleant. 

  Ingen blev valgt. 

       

8. Eventuelt. 

Der blev givet udtryk for at beboere ikke var blevet orienteret om, at Karsten og 

Betina havde været væk på ferie i en uge. Karsten forklarede sig med, at han havde 

været på telefonen hele perioden.  

Gadelyset har været væk i en uge, Karsten sagde at elektrikeren kom så snart de 

havde tid. 

Flagmand pr. d.d. er igen Erhard, Ugebjergvej 57. Han køber en vimpel som sættes op 

snarest. Der skal flagres på flagdage og ønsker beboere flaget hejst skal man selv 

kontakte Erhard.  

Hækklipning – container kommer som sidste år, der kommer besked ud. 

Ved rundgang den 11. september skal Allan se på asfalten, beboerne er bange for at 

nogen skal komme slemt til skade i de store huller. 

 

 
Ref. Hanne Bonnerup 


